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Protokół 
z V Sesji Rady Gminy Poświętne, która odbyła się w dniu 30 stycznia 2015 roku w godzinach 

1307-1450 w Sali konferencyjnej urzędu gminy 
 

Ad. 1. Posiedzenie otworzył i prowadził radny Skrzypek Przewodniczący Rady Gminy. Powitał 
zebranych radnych, kierownictwo urzędu, sołtysów, kierowników jednostek oraz zaproszonych gości. 
Na podstawie listy obecności ( 13 radnych obecnych ) stwierdził kworum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na sekretarza wybrano radnego Grzegorskiego – wyraził zgodę. 
Ad.2. Radny Skrzypek Przewodniczący Rady przedstawił porządek posiedzenia – uwag nie było. 
Poniższy porządek przyjęto jednogłośnie 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, wybór sekretarza obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
5. Informacji z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii, 
6. Podjęcie uchwał: 
a)  w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego rady gminy   
- zgłaszanie kandydatur 
- wybór komisji skrutacyjnej 
- tajne wybory  
- ogłoszenie wyników 
b)  w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2015, 
c)  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2015, 
d) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok, 
e) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa na 2015 r. 
f) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw   Socjalnych na 2015 r. 
g) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Poświętne na 2015 rok . 
h) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015 r. 
i)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
7. Interpelacje radnych. 
8. Zapytania i wolne wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 
Ad.3. Protokół z IV Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 
Ad.4. Informacja z działalności w okresie między sesjami przedstawił pan Michał Franas Wójt Gminy. 
O godzinie 1312 przybył radny Wiechecki – liczba radnych wzrosła do 14.  

- radny Worach odnośnie przedstawionej informacji pytał o planowy termin wykonania drogi. 
- Wójt oznajmił, że realizacja będzie w 2015 roku, do końca lutego będzie wykonana 

dokumentacja. 
Ad. 5. Informację przedstawił pan Wójcicki pracownik urzędu koordynujący pracę komisji 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. 
- uwag nie było 
Ad.6. a. Radny Kacprzak zaproponował na wiceprzewodniczącego rady radnego Wiecheckiego. 

- radny Wiechecki wyraził zgodę na kandydowanie. 
Wobec braku dodatkowych kandydatur radny Skrzypek zaproponował wybór komisji skrutacyjnej i 
zaproponował radnych Woracha, Kacprzaka i Jakubczyk. Następnie ogłosił przerwę do godziny 1330. 
O godzinie 1325 na posiedzenie przybył radny Świąder – liczba radnych wzrosła do 15. 
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Po wznowieniu obrad przystąpiono do wyborów. Radny Kacprzak przewodniczący komisji 
skrutacyjnej objaśnił zasady głosowania. Radni wyczytywani na podstawie listy obecności kolejno 
składali głosy do przygotowanej urny. Po przeliczeniu głosów radny Kacprzak odczytał protokół 
komisji skrutacyjnej – protokół i głosy w załączeniu do protokołu. Wiceprzewodniczącym został 
wybrany radny Wiechecki Kazimierz. 
Radny Skrzypek Przewodniczący Rady odczytał uchwał® o wyborze wiceprzewodniczącego.  
Ad.6.b. Projekt uchwały omówiła pani Grzybek Zastępca Wójta. 
- uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2015 głosowano jednogłośnie. 
Ad.6.c. Projekt uchwały omówiła pani Grzybek Zastępca Wójta. 
- uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 
roku 2015 głosowano jednogłośnie. 
Ad.6.d. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2015 przedstawił radny Grzegorski Przewodniczący 
Komisji. 
- uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok głosowano 
jednogłośnie. 
Ad. 6.e. Plan pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa na 2015 rok przedstawił radny 
Kacprzak Przewodniczący Komisji. 
- uwag nie było. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej i 
Rolnictwa na 2015 głosowano jednogłośnie. 
Ad.6. f. Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw   Socjalnych na 2015 rok przedstawił 
radny Szufladowicz Przewodniczący Komisji. 
- uwag nie było. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw   
Socjalnych na 2015 rok głosowano jednogłośnie. 
Ad.6.g. Plan pracy Rady Gminy w roku 2015 przedstawił radny Skrzypek Przewodniczący Rady 
Gminy. 
- uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy głosowano jednogłośnie. 
Ad.6.h. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawiła pani Kośka Skarbnik 
Gminy. 

- radny Worach zwrócił się z pytaniem o planowane zwiększenie wynagrodzeń bezosobowych 
w wysokości 22 tys. w tab. Nr 2,  jest to dopasowywanie budżetu do odgórnych wymogów, 
tak jak było wcześniej z telefonami, czy te 22 tys. jest wynikiem przesunięcia czy to 
wprowadzona normalna kwota. 

- pani Kośka Skarbnik Gminy oznajmiła, że nie jest to normalnie wprowadzona kwota,  była 
zaplanowana w budżecie na wydatki osobowe w innym paragrafie, wynagrodzenie pani 
mecenas będzie płacone z innego paragrafu  i jest przesunięta z jednego paragrafu na drugi ale 
nie zmienia ogólnego kształtu budżetu. 

- radny Worach zwrócił się z pytaniem do Wójta o zaplanowaną kwotę na wynagrodzenia 
bezosobowe, która  już była wymieniana wcześniej i wynosiła 45 tys., po zwiększeniu o 22 
tys. mamy na wydatki bezosobowe kwotę 67 tys., co jest zaplanowane i jakie wydatki będą z 
tego pokryte.  
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- Wójt oznajmił, że Skarbnik na komisjach szczegółowo omawiała zmiany w budżecie, w 
przypadku dalszych niejasności proszę kierować pytania do pani Skarbnik, która szczegółowo 
wyjaśni zmiany. 

- radny Worach oznajmił, że na komisji budżetowej nie mówiono o wynagrodzeniach 
bezosobowych, uważam, że zawsze mogę zapytać. 

- pani Kośka Skarbnik Gminy omówiła składowe wpływające na omawianą kwotę, na którą 
składają się środki na wynagrodzenie pani mecenas, sporządzenie projektu oraz obsługę i 
nadzór nad oprogramowaniem.  

- radny Worach pytał o kwotę przeznaczoną na obsługę oprogramowania. 
- pani Skarbnik oznajmiła, że kwota ta wynosi 20 tys. 
- radny Worach stwierdził, że sumując 24 tys. obsługa prawna i 20 tys. na oprogramowanie to 

zwiększenia nie musiały wystąpić. 
- pani Skarbnik oznajmiła, że w tej kwocie są również środki na projekty urbanistyczne w 

wysokości 20 tys., w tym paragrafie mieszczą się trzy pozycje. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 
Ad.6.i. Projekt uchwały przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy. 
- uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej głosowano jednogłośnie. 
Ad.7. Interpelacji nie złożono. 
Ad.8. Radny Skrzypek Przewodniczący Rady przedstawił panią Agnieszkę Szałowiło nowego radcę 
prawnego urzędu oraz panią Marię Grzybek Zastępcę Wójta. Zapoznał zebranych z pismem dot. 
wyboru przedstawiciela Rady Gminy do Społecznej Rady Szpitala, zaproponował zgłaszanie 
kandydatur.  

- radny Grzegorski zaproponował radnego Skrzypka motywując tym, że pracuje i mieszka w 
Opocznie, wybór ten nie będzie powodował dodatkowych kosztów. 

- Wójt dodał, że dla radnego członka rady szpitala gmina nie będzie mogła refundować kosztów 
przejazdów. 

Radni jednogłośnie zaakceptowali propozycję radnego Grzegorskiego. 
- Wójt stwierdził, że do niedawna był przewodniczącym komisji profilaktyki, zwyczajem tej 

rady jest, aby przewodniczącym był radny, po konsultacjach zarządzeniem powołano na 
przewodniczącego komisji profilaktyki radnego Serafina, do komisji powołano również panią 
Zasowską kierownika GOK. 

- radny Serafin podziękował za wybór, zadeklarował sprawne i wydajne prowadzenie komisji. 
Omówił zamierzenia oraz przedstawiony radnym plan pracy i preliminarz. Dodał, że głównym 
celem komisji pod jego przewodnictwem będzie zapobieganie problemom uzależnień. 
Zaapelował do radnych o wsparcie działań komisji oraz reagowanie na przejawy uzależnień a 
przede wszystkim sprzedaży alkoholu nieletnim. 

- radny Grzegorski oznajmił, że na Komisji Rewizyjnej poruszono zagadnienie dotyczące 
prawidłowego wykonywania kanalizacji, poprosił, aby pani Lasota omówiła zagadnienie. 

- pani Lasota pracownik urzędu zapoznała zebranych z harmonogramem wykonywanych prac, 
omówiła zasady oraz sposób prowadzenia robót. 

- radny Świąder pytał o powody przerwania prac na Małoszycach i wejście z robotami na 
Poświętne. 

- pani Lasota oznajmiła, że wynika to ze sposobu prowadzenia prac, omówiła przebieg prac 
obecnie wykonywanych, stwierdziła, że sieć miała być wykonana pod asfaltem, ale udało się 
częściowo uniknąć niszczenia drogi, jednakże inne media jak np. kabel telefoniczny 
determinują sposób i miejsce wykonywania sieci, w późniejszym czasie będą wykonywane 
przeciski do mieszkań. Firma zobligowana jest do zakończenia prac do końca maja. Zapoznała 
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zebranych z technicznymi uwarunkowaniami wykonywania sieci kanalizacyjnej, przedstawiła 
również koszty wykonania kanalizacji jak również dodatków źródła pozyskania środków. 

- pan Sobczyk sołtys Studzianny sugerował przełożenie przeszkadzającego kabla 
telefonicznego. 

- pani Lasota stwierdziła, że kablem zarządza inna firma i jest bardzo trudno uzyskać zgodę na 
przekładanie kabli, poza tym zerwanie asfaltu jest wliczone w koszty wykonania kanalizacji. 

- radny Serafin pytał o powody nieobecności na sesji kierowników filii szkoły podstawowej, 
ponadto o zagospodarowanie czasu wolnego podczas ferii. 

- pan Fidelus Dyrektor ZSS omówił plany organizacyjne szkół dotyczące czasu wolnego w 
ferie, dodał, że związki zawodowe nauczycieli kwestionowały zaangażowanie nauczycieli 
podczas ferii, ale nauczyciele sami wystąpili z inicjatywą organizacji dodatkowych zajęć 
podczas ferii, dodał, że gmina jest obowiązana do organizacji zajęć podczas ferii. Zapoznał 
również z przebiegiem planowanych rekolekcji i organizacją pracy szkoły i nauczycieli. 

- radny Serafin stwierdził, że związki mogą bronić nauczycieli, ale nie nakazywać, co 
nauczyciele maja robić, pochwalił zaangażowanie nauczycieli w organizację ferii. 

- pan Łumiński K-t OSP omówił wykorzystanie środków przeznaczonych na zakupy sprzętu, 
przedstawił stan bazy sprzętowej, przedstawił możliwości pozyskania środków na zakup 
wyposażenia dla OSP. 

- radna Szufladowicz pytała o organizację zajęć dla dzieci podczas ferii i czas pracy GOK. 
- pani Zasowska przedstawiła plan pracy GOK oraz planowane do organizacji zajęcia dla dzieci 

podczas ferii, dodała, że godziny pracy GOK są uzgodnione z Wójtem. 
- pani Grzybek Zastępca Wójta zapoznała zebranych z harmonogramem wyborczych zebrań 

sołeckich. 
- pan Łumiński K-t OSP w imieniu jednostki OSP Poświętne zaprosił zebranych na jubileusz 90 

lecia OSP Poświętne, omówił harmonogram przygotowań oraz przebieg planowanych 
uroczystości. 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady sesji radny Skrzypek 
Przewodniczący Rady o godzinie 1450 zamknął posiedzenie V Sesji Rady Gminy Poświętne. 
Protokołował 
                  Przewodniczył 
Bolesław Kośka 
             Przemysław Skrzypek 


